
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 4/2016  

konaného dne 12. 5. 2016 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 5. Pavel Bárta 

2. Vladimír Černý (předseda) 6. Josef Mach (místopředseda) 

3. Jaroslav Jirků 7. Petr Fiala 

4. Radovan Necid 8. Karel Štefl 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 4. Bohuslav Musil 

2. Pavel Štefan 5. Jan Tourek 

3. Zdeněk Kubát 6. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (ODSH) 

3. Jiří Antonů (RROS Vysočina) 

4. Jan Míka (ředitel KSÚSV) 

5. Rostislav Vašíček (KPM CONSULT, a.s.) 

6. Denis Sitora (KPM CONSULT, a.s.) 

7. Tomáš Záruba (KPM CONSULT, a.s.) 

8. František Kopecký (KPM CONSULT, a.s.) 

9. Miloslav Věžník (KPM CONSULT, a.s.) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  

k projektu 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že komise není usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání a podal návrh na předřazení bodu č. 4 „Aktuální informace 
z odboru dopravy a silničního hospodářství“ před bod č. 3. Takto upravený program jednání byl 
všemi přítomnými členy schválen. K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné 
připomínky a byl všemi přítomnými členy schválen. 
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Vladimír Černý přivítal Libora Joukla, náměstka hejtmana Kraje Vysočina, a zástupce 
zpracovatelské firmy KPM CONSULT, a.s., Tomáše Zárubu, Františka Kopeckého, Rostislava 
Vašíčka, Denise Sitoru a Miroslava Věžníka. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 014/03/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina bere na vědomí projednání 
koncepčního materiálu projektu Veřejná doprava Vysočiny v drážní dopravě a požaduje 
prověření a zapracování vznesených připomínek do materiálu, který bude připraven  
k projednání na příštím zasedání komise, rozeslání materiálu na příští zasedání komise 
minimálně s týdenním předstihem, analýzu tří diskutovaných připomínek k předloženému 
materiálu. 

o Požadovaný materiál se zapracováním vznesených připomínek byl s předstihem 
rozeslán členům dopravní komise. 

 
Úkol: ODSH zajistí informace ohledně opravy silnice I/34 Božejov – Ondřejov – Pelhřimov (EIA).  

o Pavel Bartoš zaslal požadovanou informaci Petru Fialovi. Úkol splněn. 
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Libor Joukl informoval o těchto záležitostech: 

- Informace ze zasedání Dopravní komise Asociace krajů ČR, které se uskutečnilo 
počátkem května 2016. K jednání byli přizváni zástupci Ministerstva dopravy a ČD, a.s. 
Projednávána byla situace ohledně převodů majetků ČD, a.s. Ministerstvo dopravy 
zvažuje nákup vlaků na rychlíkové tratě a jejich následné pronajímání jednotlivým 
dopravcům. 

- Řešení zimní údržby na silnicích I. tříd. 
- Prozatím nebyla podepsána smlouva mezi Krajem Vysočina a ČD, a.s. na zajištění 

dopravy po roce 2019. 
- Nesouhlas krajů s vypsáním výzev do jakéhokoli kraje na nákup nových vozových 

jednotek dokud nedojde k požadovanému navýšení finančních prostředků z OPD. 
- Finanční prostředky ze Státního fondu dopravní infrastruktury (dále jen „SFDI“). 

V letošním roce budou tyto finanční prostředky čerpány prostřednictvím KSÚSV. 
- Finanční prostředky EU. Akce musí být zahájeny do 31. 12. 2018. Snahou je maximální 

příprava akcí (majetkoprávní příprava, výkupy ostatních pozemků, stavební povolení). 
- Organizační změny od 1. 7. 2016 – návrh na převedení plánování, přípravu  

(a to i majetkoprávní přípravu) a realizaci investičních akcí definovaných přílohou D2 
rozpočtu včetně dozorování a finančního zajištění na KSÚSV.  

- Snaha o realizaci výkupů pozemků (podepisování smluv, vkládání do katastru 
nemovitostí) prostřednictvím KSÚSV. Realizace od 1. 1. 2017. Možnost převedení 
přípravy evropských akcí na KSÚSV. 

- KSÚSV byla pověřena přípravou finanční analýzy převzetí jedné nebo dvou oblastí  
a v rámci dopravní obslužnosti zajištění těchto oblastí vlastními autobusy.  

 
Na zasedání se dostavil člen komise Karel Štefl. 
 
Vladimír Černý konstatoval, že dle počtu přítomných členů je komise usnášeníschopná. 
 
 
4. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  
k projektu 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál. 
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Projednání drážní dopravy 
Pavel Bartoš navázal na zasedání dopravní komise č. 3/2016 ze dne 31. 3. 2016, kde byly 
řešeny jednotlivé linky po tratích v drážní dopravě. Na tomto zasedání byly vzneseny připomínky 
ke třem oblastem: 

 Řešení dopravní obsluhy společnosti Bosch Diesel s.r.o., a přilehlé průmyslové zóny 
(Jihlava – průmyslová zóna); 

 Zajištění dopravní obslužnosti 240+241 Jihlava – (Bransouze) - Třebíč (přeprava dětí do 
škol navrženým spojem OS 4863); 

 Časová poloha spoje dle návrhu Os 8731 a Os 4603 ve smyslu zajištění přípoje k R v ZR 
a zajištění obsluhy společnosti ŽĎAS, a. s. (alternativní řešení) (250+252 Žďár nad 
Sázavou). 

 
Pavel Bartoš rozeslal elektronicky členům komise ke vzneseným připomínkám komentář 
s návrhy možných variant řešení. O možných variantách řešení bylo dále na zasedání 
diskutováno. Na základě rozsáhlé diskuse byly vzneseny tyto požadavky:  

- 239 Havlíčkův Brod – Jihlava město (obsluha společnosti Bosch Diesel s.r.o. – dořešení 
příjezdů na ranní a odpolední směnu); 

- Zpracování rychlejší varianty úseku 240+241 Jihlava – (Bransouze) – Třebíč, 
zabezpečení přejezdů a tratě. Navrhovaná varianta bude projednána se SŽDC.  

 
Na zasedání se dostavil člen komise Jaroslav Jirků. 
Z následného zasedání se omluvil Libor Joukl. 
 
Usnesení 015/04/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
požaduje 

 dořešení příjezdů zaměstnanců společnosti Bosch Diesel s.r.o. na ranní a odpolední 
směnu – úsek 239 Havlíčkův Brod – Jihlava město; 

 zpracování rychlejší varianty úseku 240+241 Jihlava – (Bransouze) – Třebíč. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
V době hlasování nebyl přítomen člen komise Pavel Bárta. 
 
 
Projednání autobusové dopravy 
Pavel Bartoš uvedl, že v případě autobusové dopravy se jedná o pracovní materiál - koncepční 
řešení směrů jednotlivých linek. 
 
Rostislav Vašíček, Denis Sitora a Tomáš Záruba podrobně okomentovali mapu páteřních linek – 
páteřní a významné oblasti autobusových linek v Kraji Vysočina. 
 
Členové komise se dohodli, že do příštího zasedání dopravní komise bude zpracován kompletní 
materiál linkové dopravy Kraje Vysočina s návrhem rozsahu, a bude dohodnut způsob 
následného poskytnutí materiálu ORP.  
Tomáš Záruba vznesl podnět na jednání se sousedními kraji.  
 
Usnesení 016/04/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
souhlasí  
s trasováním linek linkové dopravy dle návrhu. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
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Dále byl předložen materiál pod označením B22 - Podrobná technická specifikace požadavků na 
BČK. 
 
Usnesení 017/04/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
schválit materiál dílčí část B22 - Podrobná technická specifikace požadavků na BČK. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
5. Projednání požadavků měst a obcí 

Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál. 
 
Město Velké Meziříčí 
Dne 22. 4. 2016 obdržel Libor Joukl žádost města Velké Meziříčí o dofinancování a dokončení 
plánované stavby „Okružní křižovatky na ulici Třebíčská – Hornoměstská ve Velkém Meziříčí“. 
 
Usnesení 018/04/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje  
v roce 2016 realizovat stavbu „Okružní křižovatka na ulici Třebíčská – Hornoměstská ve Velkém 
Meziříčí“, a financovat dokončení plánované stavby z rezervy Kraje Vysočina. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
Město Humpolec, obec Čejov a obec Kejžlice 
Dne 21. 3. 2016 byla Dopravní komisi Rady Kraje Vysočina doručena žádost města Humpolec, 
obce Čejov a obce Kejžlice „Posouzení možnosti úpravy krajské silnice II/347“.  
 
Usnesení 019/04/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje  
projednání žádosti města Humpolec, obce Čejov a obce Kejžlice „Posouzení možnosti úpravy 
krajské silnice II/347“ na příštím zasedání dopravní komise. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
6. Různé 
Jan Míka podal následující informace o činnosti KSÚSV: 

- Akce D1 - řada akcí D1 ve velkém rozsahu se rozjíždí, některé jsou již provedeny. 
- Soutěže - proběhlo hodnocení prvního a druhého balíku zakázek na SFDI. Prozatím není 

problém s uzavíráním smluv. Akce ze SFDI na opravy silnic I tříd - je připravena 
projektová dokumentace. Probíhá příprava akcí v rámci očekáváných dalších finančních 
prostředků. 

- Sečení travních porostů – problém s umístěnými pachovými ohradníky při sečení trávy. 
- Příprava na realizaci akcí ze SFDI a rozjíždění akcí D2.  
- Provádění oprav silnic v řádných termínech (teplá balená je vysoutěžena, studená 

balená vyráběná KSÚSV se úspěšně prodává). 
- Údržba silniční vegetace na silničních pozemcích v průtazích obcí KSÚSV. 

 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 23. června 2016, od 12.00 hodin. 
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7. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
Pavel Bartoš 
vedoucí oddělení dopravní obslužnosti 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 19. 5. 2016. 


